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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 4/2016      § 77- 87 
 

Tid: Tisdagen den 17 maj 2016 kl. 17.30 – 17:47 

Plats: Drätselsalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-05-23 
 

 

Emilia Bjuggren (S)  Sophia Granswed (M)

    

     

   

Ledamöter:  Erik Odenlid 

Emilia Bjuggren (S) ordförande   Nämndsekreterare 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Pontus Holmgren (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  Tjänstgörande ersättare   

Jenny Schöldin (S) 

Alexander Lindholm (S)   

Mariana Moreira Duarte (MP) Tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Steinunn Á Håkansson tf. förvaltningschef, Olof Öhman fd. förvaltningschef, Carina Braun 

avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne 

Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Emil Johansson (S) 

Anders Lindell (MP) 

Alexandra Sjölin Falk (MP)  

Andreas Berglöf (M) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 87 
Information och övriga frågor  
 

B ”Klisterproblematiken” 
 

Daniele Fava (L) tog ånyo upp den problematik som bl.a. förekommit i Sjöstadshallen då 

hallen inte blivit rengjord/städad mellan handbollen som använder klister och exempelvis 

innebandyn som får problem med klistret.  

 

Avdelningschef Robert Sköld svarade, förvaltningen har tagit fram ett PM i frågan, även haft 

kontakt med både föreningar och förbund i frågan. Efter sommaren skall de anläggningar som 

huserar handboll ha en särskild handtvätt samt handbollstvätt samt att de berörda föreningarna 

skall få särskilda direktiv för hur detta skall hanteras.  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid   

Nämndsekreterare 


